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Välkomna!

Rasmus Larsson, Internetstiftelsen



Agenda
Snabb uppdatering från federationsoperatör

Reflektioner efter seminarium 29/9 – Provisionering av skolans information

Diskussionspunkt: Säkerhet/API’er för Skolverkets lösning (Aras Kazemi, 
Skolverket)

Status laget runt

Nästa möte – förslag måndag 22 november 13:00-14:00

Övrig punkt?



Snabb uppdatering från fedop
- 11 metadataentiteter (för 11 medlemmar) i produktionsmiljön

- 17 metadataentiteter i Trialmiljön.

- Förändring: Införande av metadatascope i Kontosynk – runt årsskiftet

- Angivet metadatascope i organisations SAML-metadata flyttas över automatiskt till Kontosynkentitet(er).



Reflektioner från seminarium om 
provisionering
- 29 september genomfördes seminariet Provisionering av skolans information

- 187 anmälda, 160+ deltagare.

- Vi håller på att sammanställa en analys av dagen och kommer publicera den på 
seminariets sida under skolfederation.se. Här är ett urval av de inkomna svaren 
på seminariets utvärdering:



Reflektioner från seminarium om 
provisionering
- Totalt 22 st inskickade utvärderingsformulär:

- Genomsnittligt helhetsbetyg: 4,32 av 5,00.

- Innehållet upplevdes bra och relevant – men för tekniskt för ett antal.

- Gruppdiskussionerna var givande och intressanta ur samverkanssynpunkt. 
Vissa tyckte att de är för generella, eller att de inte kan bidra till diskussionen.

- Innehållet i seminariet hjälper till viss del att komma vidare.



Reflektioner från seminarium om 
provisionering

“Ge gärna din syn på fortsatt arbete”:
”Fler huvudmannaerfarenheter 

efterfrågas”

”Förändringsresan i arbetssätt, 
standardisering av rutiner för att få enhetlig datakvalitet”

”Kanske lite mycket prat om de två 
olika versionerna av SS12000”

”Verkar ju tydligt att folk måste bråka färdigt först... 
2020 eller 2018? Skolverket har en nyckelroll 

men verkar utnyttja sin nyckelrollen till att hitta på något tredje.”

”Bra att ta med leverantörer!”

”Personer som ej har skolenhetskod på sig”

”Bra med olika perspektiv 
och konkreta demos av olika lösningar”



Reflektioner från seminarium om 
provisionering
- Saknade du något innehåll? Hur kan vi förbättra seminarierna?

- Allmänt nej, med vissa goda inspel till fortsättning

- Är seminariet på en för komplex nivå? Byggs det lika många murar som det 
byggs broar?



Reflektioner från seminarium om 
provisionering
- Vad tycker ni?

- Vad är nästa steg?


